
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Energi-, forsynings- og klimaministeren

Dato: 21. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 122
Vil ministeren redegøre for, hvordan 319 husstande i København, som er be-
liggende i et tætbefolket område, og som dermed ikke kan anses for at være
et område, hvor en bæredygtig kommerciel udrulning ikke vil ske af sig selv,
alligevel er i stand til at få statsstøtte til bedre bredbånd, når ministeren samti-
dig ved, at der er over 130 andre bredbåndsprojekter, som ikke opnår tilskud,
men som er beliggende steder i landet, hvor markedskræfterne nok svigter i
højere grad?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
formand
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